

## STYRELSEMÖTE ARLANDASTAD GK, 15 MARS, 2018

**NÄRVARANDE:** Niklas Lundin, Anita Lindgren, Per Karlsson, Michael Edin, Peter Östregård

**1. Val av sekreterare**

Peter

**2. Föregående protokoll:**

Lades till handlingar utan kommentarer.

**3. Genomgång av Medlemsenkäten**

- Styrelsen har gått igenom svaren på medlemsenkäten, och konstaterar att svaren i stort sett är positiva, Finns vissa frågor som vi har tagit upp med Bolaget avseende önskade förbättringar som framförts.

**4. Genomgång av process för fakturbetalning**

- Vi har fortfarande inte fått ett signerat årsmötesprotokoll, vilket krävs av banken för att vi ska få tillgångar till kontot. Per kontaktar Ove för att få honom att signa detta protokoll.

**5. Planering för medlemskväll**

- Anita har kontaktat Fanny Sunesson med en förfrågan om hon kan ställa upp för en föreläsning. Hon bejakade detta, och tar ett arvode om 20 000 kr.  
- Niklas har kontakt med Anette Norberg, som ställer sig positiv till att komma ut och hålla en dragning. Pris är inte överenskommet.  
- Förslag att vi frågar Stefan Ståhl om en kväll med en genomgång av nya regler.  
- Beslöt att vi försöker få Anette Norberg att komma på våren, och avvaktar till hösten med Fanny Sunesson (om det fortfarande fungerar).  
Michael kontaktar Stefan Ståhl.

**6. Svar på förslag från UGF – Greenfee överenskommelse + Introduktionskort**

- Fortsätter att medverka vid Greenfee överenskommelsen, i likhet med tidigare år, och att det gäller på Nya Banan.  
- Introduktionskort är inget som vi kommer att äska om, vilket innebär att dessa inte gäller hos oss.

## 7. Jubileumsfirande

- Anita har frågat dam- och seniorektionen om de kan tänka sig att ställa upp vid tävlingen, men responsen var svag.
- Planeringen för festen fortsätter. Bolaget räknar med ca 75 gäster från Bolagets sida, vilket innebär att klubben kan ha ca 75 gäster också.

- Vi bedömer att det finns utrymme i budgeten för att subventionera festen från klubbens sida, men att vi tar ställning till vilken summa klubben bidrar med när planeringen av festen kommit längre. Per/Anita och Niklas startar planeringen och redovisar vid nästa möte hur den initiala planeringen ser ut.

8. Planeringen i de olika sektionerna pågår, och till nästa möte ska respektive sektion lägga fram ett förslag på aktiviteter och en uppskattad budget för sektionen.
9. Elitlaget är Christopher Sahlström ansvarig för, och förfrågan har gått ut hos de som var med föregående år i laget om de är intresserade att vara med i år igen. Peter sätter ihop förslag till budget.

## 10. Övriga frågor

- Hemsidan för klubben måste uppdateras vad gäller styrelsemedlemmar, aktivitetsplan, tävlingsschema. Peter kontaktar Human Brothers.
- Tillgång till GIT. Niklas informerar Camilla i receptionen vilka som ska tillgång till GIT. De som är tävlingsledare för de olika tävlingarna plus några från seniorektionen som håller i torsdagsgolfen.
- Utbildning i GIT. Michael frågar Stefan om han kan hålla i denna.


## 11. Medlemstidning

- Arbete pågår med att producera denna, och finns avsatt pengar i budgeten för framtagande av denna.

## 12. Nästa styrelsemöte tisdag den 17 april klockan 18:30

Vid protokollet

  
Peter Östregård

  
Niklas Lundin, ordförande